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Referat forbundsstyremøte nr. 05 
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Til stede fra styret:     Torgeir Røinås Pedersen  

Birgit Iversen 
Christine Hegstad  
Solveig Johansen Nygaard    
Åse Linda Tynning 
Kennet Bratteberg 
Tony Machin 
Toril Nordseth 
Robert Ruud 
Nikoline Knutsen 

   
Forfall fra styret:      Fillip Vatne Jonassen 
       

Til stede fra administrasjonen:   
Øistein Lunde og Mona Kristiansen (referent) 

 
O-sak 12/24-26: Christine Ellingsen og Hermod Buttedahl 

 
 

 

  
Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste   

Runden rundt bordet – rapport fra hver enkelt på sine ansvarsområder.  
 

Orienteringssaker  
O-sak 12/24-26  Personal og status fra admin      

O-sak 13/24-26  Regnskapsrapport med prognoser     

O-sak 14/24-26  Evaluering EuroGym2024      

O-sak 15/24-26  Orientering fra FIG-kongressen 2024     
 

  

Styresaker  
FS-27/24-26  Budsjett 2025        

FS-28/24-26  Oppnevnelse av nytt medlem i arbeidsgruppe parkour    

FS-29/24-26  Utvikling av parkour som konkurransegren    

FS-30/24-26  Eventuelt       
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Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste   

Det ble spilt inn tre saker til eventuelt i forkant av møte, de fikk følgende titler og nummer: 
FS-30/24-26  Idrettstinget 2025, forslag til kandidater 

FS-31/24-26  Status høring organisasjonsgjennomgang 

FS-32/24-26  Definisjon av lokale og regionale konkurranser i NGTF 

 
 

Runden rundt bordet - styremedlemmene ga en kort rapport fra sine ansvarsområder.  
 

Orienteringssaker  
O-sak 12/24-26  Personal og status fra admin     
Avdelingslederne i NGTFs administrasjon la frem status fra sine avdelinger. I tillegg er det sendt ut en «One 

pager» i forkant av møte med kort rapport fra hver avdeling. Det ble informert om sykemeldinger og den 

påbegynte prosessen vedrørende fremtidig administrativ struktur.   

 
O-sak 13/24-26  Regnskapsrapport med prognoser     

Assisterende Generalsekretær, Øistein Lunde, la frem regnskapsrapport med oppdaterte prognoser per 

20.10.2024. Regnskapet for EuroGym2024 begynner å bli ferdigstilt og det totale regnskapet for NGTF viser 

at vi styrer mot et overskudd for 2024.  

 
O-sak 14/24-26  Evaluering EuroGym2024 
Det er gjennomført flere evalueringer og møter med bla utøvere, trenere, LOC og European Gymnastics.   

Visepresident, Birgit Iversen, og prosjektleder Hanne Jørgensen, ga en siste statusrapport om 

EuroGym2024, som betegnes som det beste EuroGym noen gang. Økonomisk ser det, på nåværende 

tidspunkt, ut til å gå i balanse. Tilbakemeldingene er en er utelukkende gode både fra deltagere, 

samarbeidspartnere og andre involverte parter.     
     

O-sak 15/24-26  Orientering fra FIG-kongressen 2024  
Visepresident, Birgit Iversen, ga en rapport fra kongressen i Doha, Qatar, hvor vår kandidat Marie Moltubakk 

dessverre ikke ble gjenvalgt til RG komiteen.  

 
Vedtak:  Styret tok orienteringssakene 12 til 15 til orientering.   
 

  

Styresaker  
FS-27/24-26  Budsjett 2025  
Oppfølging av styresak FS-18/24-26 Budsjettprosess 2025.  

Assisterende Generalsekretær, Øistein Lunde, la frem forslag til inntektsbudsjett og kostnadsrammer for det 

videre arbeidet med budsjettet for 2025.  

 

Følgende prinsipper og rammer ble foreslått som utgangspunkt: 

• Økning i mva-kompensasjon som følge av EuroGym 

• Ny forvaltningsmodell for beregning av post 2 og post 3-tilskudd fra NIF 

• Trenerlisens samme nivå som 2024, noe økning i konkurranselisens.  

• Sponsorinntekter basert på signerte avtaler p.t.  

• Varesalg redusert ift budsjett 2024 pga EuroGym 

• NGTFs totale budsjett skal som et minimum gå i balanse 

• Det forutsettes at strategiske satsningsområder i NGTF vil! og tiltakene i handlingsplanen tydelig 
prioriteres og følges opp gjennomgående i budsjettet 

• Antall ansatte videreføres på samme nivå som i dag med unntak av at de midlertidige 
trenerstillingene i konkurranseavdelingen.  
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• Det opprettes prosjektstillinger innenfor kommunikasjon/SoMe og ungdomsprosjekt 

• For konkurransegrenene og aktivitetsavdelingene tas utgangspunkt i samme resultatramme som i 
2024, med følgende justeringer: Turn menn og turn kvinner tilføres midler til innleie av sportslige 
ressurser tilsvarende 50% stilling. 

• For troppsgymnastikk og gymnastikkhjul settes rammen til 2023-nivå, da grenene ikke har EM i 2025 
 

Vedtak:  Fremlagte inntektsbudsjett og tentative kostnadsrammer pr. avdeling tas til orientering, og  

legges til grunn for videre arbeid med budsjett 2025.  

 

FS-28/24-26  Oppnevnelse av nytt medlem i arbeidsgruppe parkour  

Oppfølging av styresak FS-11/24-26 Opprettelse av tekniske komiteer og utvalg. 

 

Forbundsstyret oppnevnte i sitt møte 24.-25.08 følgende arbeidsgruppe for parkour: 

Lasse Hauser (leder), Nedre Glomma Turn   
Leo Svendsen, Oslo Turn  
Eirik Thingstad Lundstein, Nordstrand Turn 

 

Det var et uttalt ønske fra forbundsstyret om at arbeidsgruppen skulle utvides med ett til to medlemmer. 

 

Christoffer Idland fra Ås Turnforening er foreslått som nytt medlem i arbeidsgruppen.  

 

Vedtak: Christoffer Idland oppnevnes som nytt medlem i arbeidsgruppe parkour for inneværende 

periode. 
 

FS-29/24-26  Utvikling av parkour som konkurransegren  

Oppfølging av styresak FS-70/18-20 Parkour, fra forbundstyremøte 25.01.2019. 

Frem til nå har parkour hatt en tydelig breddeprofil i NGTF. 25. juni 2024 ble grenen godkjent som egen 

idrett av NIF med bla krav til landslagsaktivitet og gjennomføring av Norgesmesterskap.  

Potensialet for videre vekst anses som stort, og på grunn av økt satsning på grenen og på ungdom fra 

forbundets side, er det god grunn til å forvente en betydelig medlemsvekst knyttet til parkour i årene som 

kommer.  

Vedtak: Fokuset på parkour endres fra å ha et rent breddeperspektiv, til også å inkludere satsning 
på konkurranser, og på sikt landslag, på lik linje med de andre konkurransegrenene i NGTF. 
Dette i tråd med krav fra NIF og NGTFs handlingsplan for perioden. 
Det er ønskelig at det gjennomføres et Norgesmesterskap i parkour i 2025. Asker Turn ser 

på muligheten for å ta på seg dette arrangementet.   
 

FS-30/24-26  Idrettstinget 2025, forslag til kandidater 

Styret diskuterte aktuelle kandidater til Idrettsstyret og tingvalgte utvalg og komiteer til Idrettstinget i 2025. 

 

Vedtak:  Det legges ut informasjon i NGTFs kanaler (hjemmesiden og SoMe) hvor organisasjonen 

  bes om å komme med forslag til aktuelle kandidater til idrettstinget 2025. Innkommende  
  forslag vurderes på neste styremøte den 12.12.24.  

 

FS-31/24-26  Status høring organisasjonsgjennomgang 

Oppfølging av styresak FS-10/24-26 Høring organisasjonsgjennomgang. 

 

Den vedtatte høringen vedrørende organisasjonsrapporten, som ble lagt frem i forkant av forbundstinget i 

2023 er avsluttet. Til sammen kom det inn 43 unike høringssvar. 18 svar kom fra NGTFs klubber, 8 svar kom 

fra særkretser, 10 fra ansatte i NGTF og 7 svar fra øvrige tillitsvalgte/komiteer. Høringssvarene ble i korte 

trekk gjennomgått i møte.  
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Vedtak:  Administrasjonen lager forslag til en tidslinje i anledning det videre arbeidet med   
  org.utvalgets rapport. Det nedsettes en arbeidsgruppe som har ansvar for fremdriften og   
  som kommer med forslag til innstilling til styret hva gjelder eventuelle endringer i dagens  
  modell. Arbeidsgruppen består av Solveig Nygaard Johansen, Tony Machin og Christine  
  Hegstad fra forbundsstyret i tillegg til generalsekretæren. Dersom styret mener det fremstår 
  som hensiktsmessig med en organisering som innebærer endringer av vesentlig art,   
  utarbeides et forslag til vedtak som behandles på første forbundsting.   

 

FS-32/24-26  Definisjon av lokale og regionale konkurranser i NGTF 

NGTFs definisjon av lokale og regionale konkurranser i NGTF ble sist vedtatt i 2016. Etter dette har 

kretsbegrepet blitt utvidet, og kan ikke lenger defineres som lokalt. Det er derfor et behov for å se på en ny 

definisjon. Hanne Jørgensen la, på vegne av breddeavdelingen, frem forslag til ny definisjon av lokale og 

regionale konkurranser i NGTF, knyttet til bestemmelse 3a og 3b i “Bestemmelsene om barneidrett”. 

Forslaget har i forkant av møte har vært diskutert og blitt godkjent av Norges Idrettsforbund. 

 
Vedtak:  NGTFs særskilte definisjoner til Bestemmelsene om barneidrett godkjennes, og erstatter  
  tilsvarende dokument vedtatt av forbundsstyret 01.12.2016. 

 

FS-33/24-26 Parastrategi 

Oppfølging av O-sak 76/22-24 Status arbeidsgruppe for paraturn . 
 

På forbundsstyremøte nr. 13 den 30.08.2023 var leder av arbeidsgruppe for paraturn, Brenda Garbin, inne 

på møte og gjorde rede for arbeidet så langt i arbeidsgruppen. Følgende vedtak ble fattet i møte:  

 

Vedtak:  Arbeidsgruppen leverer en innstilling til forbundsstyret innen 19. januar 2024 med forslag til   
hvordan paraturn i NGTF bør organiseres, og hvordan NGTF best mulig kan implementere 
NIFs parastrategi.   

 

Forbundsstyret savner en tilbakemelding på hvordan NIFs parastrategi skal implementeres i NGTF.  

 

Vedtak:  Det rettes en henvendelse til arbeidsgruppe for paraturn hvor det bes om en tilbakemelding 

  på hvordan arbeidet med å implementere NIFs parastrategi i NGTF ligger an.  


	Vedtak:  Fremlagte inntektsbudsjett og tentative kostnadsrammer pr. avdeling tas til orientering, og  legges til grunn for videre arbeid med budsjett 2025.

